
PROTOKÓŁ  NR 19.2015 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej  

z dnia 02 października 2015 r.   
 
Obecni: 
 
1. Mirosław Sobczak               -   Przewodniczący Komisji 
2. Urszula Pankowska             -   Zastępca Przewodniczącego  
3. Włodzimierz Malinowski    -   Członek Komisji  
4. Robert Pacuszka                  -   Członek Komisji  
5. Katarzyna Sadurska             -   Członek Komisji 
6. Waldemar Sitek                   -   Członek Komisji 
 
Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący i zaproponował następujący 
porządek: 
 
1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji; 
2. Omówienie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za I półrocze 2015 r ; 
3. Sprawy bieżące  w tym korespondencja; 
4. Ustalenie terminu kolejnego posiedzenia Komisji. 
 
Ad1.  Protokół  Nr 18.2015 z 25 września 2015 roku został przyjęty. 
 
Ad2. Przewodniczący Komisji poinformował, że na dzisiejsze posiedzenie była 
zaproszona Pani Skarbnik w celu omówienia sprawozdania z wykonania 
budżetu gminy Tłuszcz za I półrocze 2015 r, niestety z powodu  nieobecności w 
pracy nie będzie uczestniczyła w dzisiejszym posiedzeniu i spotkanie zostało 
przełożone na kolejne posiedzenie Komisji. 
Zaproszony był również Pan Sławomir Pióro, który miał przedstawić Komisji 
szczegółowe wydatkowanie środków  finansowych w  poszczególnych 
jednostkach OSP w Gminie Tłuszcz w I półroczu 2015 roku, ale poprosił o 
zmianę terminu i te informacje przygotuje na 20 października 2015 r. 
 
Komisja przyjęła do wiadomości.  
 
Ad3. Do komisji wpłynęła następująca korespondencja: 
 

1. Radny okręgu Centrum w Tłuszczu Włodzimierz Fydryszek wraz z 
mieszkańcami złożył petycję w sprawie przeniesienia Punktu Selektywnej 
Zbiórki Odpadów Komunalnych w Tłuszczu na ulicy Wiejskiej, 
wykonania hermetyzacji oczyszczalni ścieków  oraz wywiązania się z 
obietnicy obniżenia opłat za ścieki dla osób mieszkających w bezpośredni  
sąsiedztwie oczyszczalni w ramach rekompensaty. 
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Pismo stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  
 
Komisja zapoznała się odbyła się dyskusja w powyższym temacie.  
Radny Robert Pacuszka powiedział, że Komisja Ładu, Porządku i Ochrony 
Środowiska była na wizji lokalnej na terenie ZGKiM w Tłuszczu i nie zauważyła, 
aby PSZOK był uciążliwy dla mieszkańców, jeśli jest coś uciążliwe, to  raczej 
oczyszczalnia. 
 
Przewodniczący  Komisji też uważa, że to oczyszczalnia jest uciążliwa i ten 
problem trwa już kilka lat.  Odkąd w miejscowym planie zagospodarowanie 
przestrzennego została umieszczona nowa lokalizacja oczyszczalni ścieków, nic 
nie zostało zrobione w tym kierunku, a należałoby jak najszybciej pozyskać 
grunty pod budowę nowej oczyszczalni.  
 
Radny Waldemar Sitek również jest zdania, że grunty pod budowę nowej 
oczyszczalni ścieków powinny być pozyskiwanie sukcesywnie, aby w momencie 
pojawienia się nowej perspektywy pozyskania środków z zewnątrz, te grunty 
były już wykupione. 
 
 
Komisja zapoznała się z poniższymi wnioskami do budżetu gminy na 2016 rok: 
  

1. Mieszkańcy miejscowości Moczydło-Konary: budowa wodociągu, 
wykonanie ciągu  pieszo-rowerowego Wólka Kozłowska-Tłuszcz, 
naprawa nieutwardzonych nawierzchni w m. Moczydło, nadanie nazw 
ulic, odtworzenie i oczyszczenie rowów melioracyjnych;    

2. Sołtys m. Jasienica: sfinansowanie wyjazdu i pobytu na basenie uczniów 
klas 3 szkoły podstawowej z Zespołu Szkół  w Jasienicy; 

3. Sołtys Sołectwa Jaźwie: uzupełnienie oświetlenia ulicznego, utwardzenie 
drogi w m. Zienkiewiczów, budowa chodnika we wsi Jaźwie, budowa 
wiejskiego boiska sportowego, budowa świetlicy, oznakowanie znakami 
informacyjnymi m. Jaźwie; 

4. Mieszkańcy Sołectwa Wagan: położenie nawierzchni asfaltowej na 
drodze Wagan –Lipiny;   

5. Ochotnicza Straż Pożarna w Miąsem: wykonanie prac wykończeniowych 
tj. sufitu, tynków i posadzek w budynku Wiejskiego Domu Kultury w 
Miąsem;  

6. Mieszkańcy ulicy Morelowej w Mokrej Wsi: modernizacja drogi i 
pokrycie jej nawierzchnia asfaltową; 

7. Komisariat Policji w Tłuszczu: wsparcie działań Komisariatu w 2016 roku 
kwotą 30 000 zł; 



 3 

8. Mieszkańcy ulicy Zakrzewie w Tłuszczu: modernizacja ulicy wraz z 
budową chodnika, budowa placu zabaw, wyznaczenie przejścia dla 
pieszych z ul. Przemysłowej w ul. Zakrzewie; 

9. Ochotnicza Straż Pożarna w Chrzęsnem: prośba o dotację w kwocie 
30 000 zł na zakup materiałów budowlanych na remont strażnicy oraz 
30 000 zł na usługi tj. murowanie ścian i zalewanie sklepienia; 

10. Zarząd Ochotniczej Straży Pożarnej w Chrzęsnem: zabezpieczenie 
środków na zakup nowego samochodu pożarniczego; 

11. Zarząd Ochotniczej Straży Pożarnej w Chrzęsnem: o dotację w kwocie 
4000, 00 zł na zakup, zamontowanie i podłączenie szamba betonowego 
przy strażnicy OSP w Chrzęsnem;  

12. Rada Osiedla Klonowa-Norwida: modernizacja ulicy Klonowej na całej 
długości ulicy ( nie tylko do ul. Orzechowej); 

13. Sołectwo Rysie: o podłączenie do sieci  wodociągowej; 
14. Tłuszczański Klub Sportowy „Bóbr’’ : o zakup dwóch kontenerów z 

przyłączeniem prądu na szatnie dla dodatkowych grup zawodników;  
 

Wnioski radnych Komisja będzie omawiała na oddzielnym posiedzeniu.   
 

 
Ad4.  Termin kolejnego posiedzenia Komisji ustalono na dzień 20 października  
2015 roku  godzina 15.00.  Na posiedzenie Komisji została zaproszona Pani 
Skarbnik Gminy Halina Kusak i Pan Sławomir Pióro.  
 
 
Na tym protokół zakończono.     
 
                                                                    Przewodniczący Komisji 
 
                                                                        Mirosław Sobczak  
 
Załączniki do wglądu w pokoju 38. 
Nagranie wideo z posiedzenia Komisji  
stanowi załącznik do niniejszego protokołu.                                              
Dokument utworzyła: Bożena Brzozowska 
Dnia 5 października 2015 roku. 
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